
THE REGISTERED NURSES ACT
(C.C.S.M. c. R40)

Registered Nurses Regulation, amendment

Regulation 132/2012
Registered October 22, 2012

Manitoba Regulation 128/2001 amended
1 The Registered Nurses Regulation, Manitoba Regulation 128/2001, is amended by this regulation.

2 The following is added after subsection 4(2):

4(3) An applicant need not meet the examination requirement in clause 4(1)(b) if the board is satisfied that

(a) the applicant is employed as a full-time member of the faculty of nursing of a university or college in Manitoba; and

(b) based on an assessment of the applicant's prior learning and experience, the applicant is qualified to engage in the practice of nursing in carrying out his or her duties at the university or college.

September 25, 2012
25 septembre 2012

**College of Registered Nurses of Manitoba/
Pour l'Ordre des infirmières et des infirmiers du Manitoba,**

Cathy Rippin-Sisler,
President/présidente

Diane Wilson Mate,
Executive Director/directrice générale

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LES INFIRMIÈRES
(c. R40 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les infirmières

Règlement 132/2012
Date d'enregistrement : le 22 octobre 2012

Modification du R.M. 128/2001
1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les infirmières, R.M. 128/2001.

2 Il est ajouté, après le paragraphe 4(2), ce qui suit :

4(3) Les personnes qui satisfont aux critères indiqués ci-après, selon l'avis du Conseil, ne sont pas tenues de subir l'examen prévu à l'alinéa 4(1)b) :

a) elles travaillent comme membres à plein temps de la faculté des sciences infirmières d'une université ou d'un collège au Manitoba;

b) elles sont qualifiées pour exercer la profession d'infirmière dans le cadre de leurs fonctions dans cet établissement, sur la base d'une évaluation de leurs acquis en matière de connaissances et d'expérience.

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba